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L’estil del PP-Porcel 
 

 

Plenaris a l’estil Far West 

 

Últimament, i per desgràcia, els plens de l’Ajuntament de Sóller semblen més el “Far West” que 

el que realment han de ser, el principal òrgan col·legiat de presa de decisions. Ens dol, veure 

com el PP i Porcel utilitzen els plenaris per atacar l’oposició, que sorprèn que els haguem de 

recordar que nosaltres no governam, sinó que són ells que en teoria ho fan. 

 

Sabem i es nota que hi ha nervis dins el mateix equip de govern, ja que són conscients de que 

quan nosaltres els feim veure la seva realitat com a governants i la realitat del poble de Sóller, es 

posen a la defensiva. Per què els molesta tant? Per què es posen tan nerviosos? Nosaltres sí que 

sabem que és la política, i no és el joc que sempre iniciau vosaltres. 

 

Recordem la intervenció de més de mitja hora o 40 minuts del senyor Porcel atacant a la nostra 

portaveu de Més. Era necessari? Era el moment? El lloc? Creim que la política no ha de ser 

això, i que no era ni el moment ni el lloc de perdre el temps atacant l’oposició. Per què ho fan? 

Senzill... 

 

- Perquè quan els hi demanam en què es gasten els doblers de tots els sollerics i 

solleriques no ens saben contestar i els molesta (algú ha aclarit qui té l’Iphone 16 pagat 

amb els nostres imposts?).  

 

- Perquè no tenen cap full de ruta de com volen que sigui Sóller. Segueixen, com sempre, 

pastelejant, sense cap tipus de decisió política; deixen tota la decisió i feina als tècnics. 

 

- Perquè quan ens preocupam com a oposició de fiscalitzar el que ells fan, tampoc ens 

contesten, o si ho fan és fent-nos preguntes a nosaltres (alerta: no governam).  
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- Perquè quan nosaltres defensam el que creim adient i donam paraula als nostres votants, 

el batle ens acusa i ho fa d’aquesta forma: “ens avorreixen les vostres paraules i ens 

sorprenen”. 

 

Certament, acceptam les disculpes del batle, però creim que aquests fets són inadmissibles i no 

es poden donar en cap lloc, i menys, en una sessió plenària. També li demanam al regidor Porcel 

que es centri una mica amb el que realment ha de fer o hauria d’haver fet (millor dit) abans. Ja 

que entrar una nova ordenança en tema de mobilitat en ple estiu, tots sabem, menys ell, que és 

una locura!  

 

Segons quins actes sí... 

 

Hem pogut llegir a premsa i també hem pogut veure com els regidors i regidores del PP ja 

preparen les següents eleccions. Assisteixen, en massa, a un caramull d’actes. També, ho vàrem 

poder notar durant la Fira de la Taronja (que per cert, prendre la decisió d’avançar el pregó va 

fer que molta gent no el pogués sentir. Intencionadament?). Ens sembla bé que assisteixin als 

actes però haurien de cuidar una mica més la cultura, ja que no hi havia ningú de l’equip de 

govern al concert de la Banda de Música. Potser, allà falten votants?  

mailto:mespersoller@gmail.com

